
   
 
 

  
 

 
 

  
  

  
 

 
  

 
 

 
 

  
  

 
 

 
 

  
 

  
 

 
 
 

  
  

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

  
 

 
 

 
  

Protokoll Ks 281/2023 

Kommunfullmäktige 

Datum: 2023-11-22 
Tid: 09:00–17:00 
Plats: Sessionssalen, Rådhuset 

Närvarande ledamöter 
Jan Zetterqvist (S) 
Daniel Granqvist (M) 
Anders Hagström (KD) 
John Johansson (S) 
Kemal Hoso (S) 
Jessica Ekerbring (S) §§ 383-389 
Maja Gullberg (S) §§ 383-392 
Jonas Håård (S) 
Pell Uno Larsson (S) 
Ellen Leijen (S) 
Kent Vallén (S) 
Eva Eriksson (S) §§ 383-389 
Per Lilja (S) 
Carina Toro Hartman (S) §§ 389-415 
Anna Hedström (S) 
Frederick Axewill (S) 
Fisun Yavas (S) 
Zezo Alnaji (S)
Anders Åhrlin (M) §§ 383-390 
Hossein Azeri (M) 
Carina Börjesson (M) 
Maria Haglund (M) 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) 
Maria Hedwall (M) 
Jimmy Nordengren (C) 
Gunhild Wallin (C) 
Abdulrahman Ibrahim Muhammed (C) 
Anders Olsson (C) 
Helena Ståhl (SD) 
Habib Brini (SD) 
Carola Sunesson (SD) §§ 383-408 
Daniel Spiik (SD) 
Bo Ammer (SD) 
David Larsson (SD) 
Jaber Fawaz (V) 
Cristian Rehn Janowicz (V) §§ 383-392 
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ÖREBRO Protokoll 

Martha Wicklund (V) 
Linn Josefsson (V) 
Karolina Wallström (L) 
Patrik Jämtvall (L) 
Willhelm Sundman (L) 
Johanna Reimfelt (L)
Markus Allard (ÖrP)
Anna Lundberg (ÖrP)
Tuomo Jänkälä (ÖrP) 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
Anna Andersson (KD) §§ 383-407 
Sandra Fröjdenstam (KD) 
Fredrik Persson (MP) §§ 390-415 
Lea Strandberg (MP) 

Tjänstgörande ersättare 
Mats Sjöström (S) Ersätter Jenny Thor (S) 
Thomas Börjesson (S) Ersätter Jessica Ekerbring (S) §§ 390-

415 
Madelene Vikström (S) Ersätter Marie Brorson (S) 
Daniel Ekblad (S) Ersätter Johan Hurtig (S) 
Niclas Helander (S) Ersätter Carina Toro Hartman (S) §§ 

383-388 
Ersätter Eva Eriksson (S) §§ 390-415 

Roger Andersson (S) Ersätter Unnur Tryggvadottir Nordell 
(S) §§ 383-389 

Håkan Jacobsson (M) Ersätter Johan Kumlin (M) 
Sara Dicksen (M) Ersätter Lucas Holmberg (M) 
Milian Olavssønn Snekkerbakken (M) Ersätter Emelie Jaxell (M) 
Magnus Stålberg (M) Ersätter Stefan Stark (M) 
Krister Eriksson (M) Ersätter Anders Åhrlin (M) §§ 391-415 
Elisabeth Malmqvist (C) Ersätter Anna Ekström (C) §§ 383-393 
Tina Fingal Swens (C) Ersätter Anna Ekström (C) §§ 394-415 
Michael Larsson (SD) Ersätter Abraham Begallo (SD) 
Christer Johansson (SD) Ersätter Carola Sunesson (SD) §§ 409-

415 
Peter Ekström (V) Ersätter Sunil Jayasooriya (V) 
Christina Hermansson Plaçon (V) Ersätter Elisabeth Nilesol (V) §§ 383-

390 
Andreas Mäkelä (V) Ersätter Elisabeth Nilesol (V) §§ 391-

415 
Mats-Olof Liljegren (L) Ersätter Azita Iranipour (L) 
Robert Stenberg (ÖrP) Ersätter Adam Heivert Taylor (ÖrP) 
Glenn Roswall (ÖrP) Ersätter Peter Springare (ÖrP) 

Närvarande ersättare 
Lena Lindén (SD) 
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ÖREBRO Protokoll 

Gunilla Werme (L) 
Marianne Thyr (L) 
Paula Säker (KD) 

Övriga 
Sven Landh Stadsrevisionen 

Paragraf 383–415 

Johan Boklund, sekreterare 

Digitalt justerat protokoll. 

Jan Zetterqvist (S), ordförande 

Gunhild Wallin (C), justerare 

Lea Strandberg (MP), justerare 
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ÖREBRO Protokoll 

§ 383 Val av protokollsjusterare och bestämmande av tid 
för justering av protokollet 

Ärendebeskrivning 
På förslag av ordförande Jan Zetterqvist (S) uppdras åt Gunhild Wallin (C) och 
Lea Strandberg (MP) med Anders Olsson (C) och Martha Wicklund (V) som 
ersättare, att jämte ordföranden justera protokollet. Justeringen äger rum den 
30 november 2023. 

§ 384 Enkel fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
till Jessica Ekerbring (S) om hur kommunen söker 
statsbidrag 
Ärendenummer: Ks 1603/2023 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) har inkommit med en enkel fråga till 
Jessica Ekerbring (S) om hur kommunen söker statsbidrag. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 22 november 
2023. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 385 Enkel fråga från Helena Ståhl (SD) till Jimmy 
Nordengren (C) om vad är den verkliga anledningen till 
det snabba beslutet om att lägga ned skolorna i 
Sörbyängen 
Ärendenummer: Ks 1745/2023 

Ärendebeskrivning 
Helena Ståhl (SD) har inkommit med en enkel fråga till Jimmy Nordengren (C) 
om vad är den verkliga anledningen till det snabba beslutet om att lägga ned 
skolorna i Sörbyängen. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 22 november 
2023. 
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ÖREBRO Protokoll 

Beslutsunderlag 
Fråga från Helena Ståhl (SD) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 386 Enkel fråga från Martha Wicklund (V) till John 
Johansson (S) om hur stöttar kommunen drabbade 
Ärendenummer: Ks 1747/2023 

Ärendebeskrivning 
Martha Wicklund (V) har inkommit med en enkel fråga till John Johansson (S) 
om hur stöttar kommunen drabbade. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 22 november 
2023. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Martha Wicklund (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 387 Enkel fråga från Lea Strandberg (MP) till Madelene 
Spinord Semenets (S) om Partnerskapet 
Ärendenummer: Ks 1742/2023 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en enkel fråga till Madelene Spinord 
Semenets (S) om Partnerskapet. Frågan besvaras av John Johansson (S). 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 22 november 
2023. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Lea Strandberg (MP) 
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ÖREBRO Protokoll 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 388 Enkel fråga från Marcus Willén Ode (MP) till Irén 
Lejegren (S) om Vätternvatten 
Ärendenummer: Ks 1741/2023 

Ärendebeskrivning 
Marcus Willén Ode (MP) har inkommit med en enkel fråga till Irén Lejegren 
(S) om Vätternvatten. Frågan ställs av Fredrik Persson. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 22 november 
2023. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Marcus Willén Ode (MP) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 389 Ändring av bolagsordningen för Örebrobostäder AB 
Ärendenummer: Ks 1386/2023 

Ärendebeskrivning 
I Örebrobostäders ägardirektiv för 2023 finns bland annat följande två direktiv: 

• ÖrebroBostäder ska redovisa analysen av den nya renoveringsstrategins 
påverkan på bolagets framtida kapitalbehov. 

• En del av fastighetsbeståndet kan, om det är affärsmässigt motiverat, 
avyttras för att säkerställa god ekonomi över tid och frigöra kapital för 
finansiering av underhåll, renoveringar och nyinvesteringar. 

Örebrobostäder har ca 23 000 bostäder, varav ca 15 000 är i behov av 
renovering och underhåll de kommande 20 åren. Kostnaden för dessa 
renoveringar beräknas medföra ett årligt investeringsbehov på ca 1 000 mnkr. I 
analysen av renoveringsstrategin framkommer att bolagets ekonomi inte tål en 
högre investeringsnivå än ca 750 mnkr per år. 

Sedan renoveringsstrategin togs fram har ett antal marknads-
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ÖREBRO Protokoll 

/omvärldsförutsättningar försämrats som fått stor negativ påverkan på 
bolagets ekonomi. Framför allt har den höga inflationstakten och höjda 
marknadsräntor tillsammans med en hyresökning som endast kompenserar för 
ca hälften av de uppkomna kostnadsökningarna påverkat. 

För att säkerställa en stabil ekonomi över tid behöver ett antal åtgärder 
genomföras utan att riskera att urholka fastighetsvärdena genom uteblivet 
underhåll. Tre huvudsakliga åtgärdsförslag har tagits fram som syftar till att 
skapa ett större driftnetto för att dels skapa mer utrymme för renoveringar, 
dels finansiera en större del av investeringarna med egna medel: 

• effektivisering 
• lägre resultat- och utdelningskrav 
• försäljning av fastigheter 

I nu gällande bolagsordning framgår bland annat att beslut om överlåtelse av 
fastigheter där köpeskillingen överstiger 1 000 prisbasbelopp (52,5 mnkr i 2023 
års nivå) ska underställas kommunfullmäktige. En höjning av gränsen för 
underställningsplikt från 1 000 till 3 000 prisbasbelopp föreslås och är
motiverad utifrån Örebrobostäders storlek och marknadsvärden i 
fastighetsbeståndet. 

Försäljning av fastigheter kan komma att ske genom att fastigheterna paketeras 
i aktiebolag som överlåts till köparen. Av den anledningen ändras även 
bolagsordningen i dotterbolaget ÖBO Holding AB till samma beloppsgräns för 
underställningsplikt till kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-10-25
Beslutsprotokoll Örebrobostäder AB 2023-09-14 med bilagor 23 a-c
Bolagsordning Örebrobostäder AB, ändringsmarkerad 2023-09-29
Bolagsordning ÖBO Holding AB, ändringsmarkerad 2023-10-24 
Reservation från Martha Wicklund (V), Kommunstyrelsen 2023-11-13 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Föreslagna ändringar i bolagsordningen för Örebrobostäder AB godkänns 
och kommunens stämmoombud får i uppdrag att rösta för att anta den nya
bolagsordningen vid bolagsstämma i Örebrobostäder AB. 

2. Föreslagna ändringar i bolagsordningen för ÖBO Holding AB godkänns och 
kommunens stämmoombud får i uppdrag att rösta för att anta den nya
bolagsordningen vid bolagsstämma i ÖBO Holding AB. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) och 
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ÖREBRO Protokoll 

Markus Allard (ÖrP) mot beslutet till förmån för sina egna respektive 
yrkanden. 

Yrkande 
Anders Åhrlin (M), Anna Andersson (KD), John Johansson (S), Mats Sjöström 
(S), Helena Ståhl (SD), Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L) och Roger 
Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Martha Wicklund (V), Jaber Fawaz (V), Linn Josefsson (V) och Markus Allard
(ÖrP) yrkar avslag på Kommunstyrelsens förslag. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag respektive Martha Wicklunds (V) m.fl. 
yrkanden om avslag på Kommunstyrelsens förslag. Ordföranden ställer dessa 
mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 
Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Föreslagna ändringar i bolagsordningen för Örebrobostäder AB godkänns 
och kommunens stämmoombud får i uppdrag att rösta för att anta den nya
bolagsordningen vid bolagsstämma i Örebrobostäder AB. 

2. Föreslagna ändringar i bolagsordningen för ÖBO Holding AB godkänns och 
kommunens stämmoombud får i uppdrag att rösta för att anta den nya
bolagsordningen vid bolagsstämma i ÖBO Holding AB. 

Reservation 
Martha Wicklund (V), Jaber Fawaz (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström, 
Christian Rehn Janowicz (V) och Christina Hermansson Plaçon (V) reserverar 
sig skriftligt mot beslutet till förmån för Martha Wicklunds (V) m.fl. yrkande. 

Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 390 Vattentjänstplan 
Ärendenummer: Ks 1435/2023 

Ärendebeskrivning 
Vattentjänstplanen innehåller beskrivning av rådande lagar samt kommunala 
och regionala dokument och arbetssätt som påverkar VA-planering. 
Vattentjänstplanen innehåller också en utbyggnadsplan, en skyfallsplan för
Örebro kommuns VA-anläggningar samt en strategisk 
miljökonsekvensbeskrivning. Två bilagor är bifogade med en ordlista samt 
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ÖREBRO Protokoll 

samrådsredogörelse. 

I utbyggnadsplanen beskrivs kommunens långsiktiga planering av utbyggnaden 
av de kommunala vattentjänsterna. I detta kapitel presenteras de områden där 
kommunen ska ansvara för vattentjänsterna där risk för människors hälsa och 
miljö förekommer, samt där områdena bildar större sammanhang enligt §6 Lag 
(2006:412) om allmänna vattentjänster (LAV). I utbyggnadsplanen lyfts 9 
områden där kommunen planerar att besluta om verksamhetsområde inom 
tidsperioden år 2024-2035. Utöver detta lyfts 15 områden där kommunen 
anses ha ansvar enligt §6 LAV, men först möjlighet att påbörja processen av att 
besluta om verksamhetsområde efter år 2035. 3 områden anser ha möjlighet att 
ta eget ansvar för vattentjänsterna. 

I skyfallsplanen presenteras åtgärder och utmaningar för hantering av 
skyfallspåverkan på kommunala VA-anläggningar. Den strategiska 
miljökonsekvensbeskrivningen belyser den miljöpåverkan som 
Vattentjänstplanen har, men även den påverkan som anses förekomma om 
Vattentjänstplanen inte genomförs. Bilagorna består av en ordlista samt en 
samrådsredogörelse. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november. 

Beslutsunderlag 
Vattentjänstplan 
Tjänsteskrivelse, 2023-10-26 
Protokollsutdrag från Markplanerings- och exploateringsnämnden, 2023-10-26 
§ 101 
Reservation från Susanne Lindholm Henningsson (KD), Kommunstyrelsen 
2023-11-13 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Vattentjänstplanen (2024) antas i sin helhet. Nuvarande utbyggnadsplan samt 
riktlinjer- och bedömningsgrunder upphöra att gälla. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) och 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) mot beslutet till förmån för sina egna 
yrkanden. 

Yrkande 
Kemal Hoso (S), Patrik Jämtvall (L) och Carola Sunesson (SD) yrkar bifall till 
Kommunstyrelsens förslag. 

Susanne Lindholm Henningsson (KD) yrkar på ett tillägg i Vattentjänstplanen 
om att kommunikationen med berörda mark- och fastighetsägare gällande 
planer för kommunalt vatten och avlopp, måste formaliseras, ske löpande och 
tätare, att de fastigheter som nyligen installerat i egna godkända anläggningar, 
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ÖREBRO Protokoll 

ska ges möjlighet till dispens enligt en avskrivningstid, för att ansluta till 
kommunens nät samt att i de fall kommunen överväger stopp för bygglov 
enligt ovan, så ska berörda medborgare bjudas in till dialog för att hitta den 
smidigaste lösningen. 

Kemal Hoso (S) yrkar avslag på Susanne Lindholm Henningssons (KD) 
tilläggsyrkande. 

Carola Sunesson (SD) yrkar bifall till Susanne Lindholm Henningssons (KD) 
tilläggsyrkande. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar i första hand avslag på Kommunstyrelsens förslag 
och i andra hand bifall till Susanne Lindholm Henningssons (KD) 
tilläggsyrkande. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns fyra förslag till beslut, det
vill säga bifall till Kommunstyrelsens förslag, Markus Allards (ÖrP) yrkande 
om avslag på Kommunstyrelsens förslag, Susanne Lindholm Henningssons 
(KD) tilläggsyrkande samt Kemal Hosos (S) yrkande om avslag på 
tilläggsyrkandet. Ordföranden ställer först Kommunstyrelsens förslag mot
Markus Allards (ÖrP) yrkande och finner att Kommunfullmäktige beslutar 
enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Därefter ställer ordföranden Susanne Lindholm Henningssons (KD) 
tilläggsyrkande mot Kemal Hosos (S) avslagsyrkande och finner att 
Kommunfullmäktige avslår tilläggsyrkandet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Vattentjänstplanen (2024) antas i sin helhet. Nuvarande utbyggnadsplan samt 
riktlinjer- och bedömningsgrunder upphöra att gälla. 

Reservation 
Susanne Lindholm Henningsson (KD), Anders Hagström (KD), Anna 
Andersson (KD) och Sandra Fröjdenstam (KD) reserverar sig skriftligt mot 
beslutet till förmån för Susanne Lindholm Henningssons (KD) yrkande. 

Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allard (ÖrP) yrkande. 

Carola Sunesson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt yrkande. 
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§ 391 Förpackningsavfallstaxa för fastighetsnära insamling 
av förpackningar 
Ärendenummer: Ks 1616/2023 

Ärendebeskrivning 
Beslut är taget i Teknik- och servicenämnden att Örebro kommun ska ha ett 
auktorisationssystem gällande hämtning av förpackningar (FNI) i flerfamiljshus 
med start den 1 januari 2024. 

Örebro kommun behöver sätta en taxa för hur mycket en tömning av ett kärl 
med förpackningsmaterial får kosta ut mot fastighetsägare. Taxan reglerar vad 
de auktoriserade privata entreprenörerna maximalt får ta betalt för att hämta 
förpackningar fastighetsnära i flerfamiljshus. 

Taxan ska beslutas på samma sätt som avfallstaxan, dvs beslut i 
Kommunfullmäktige. Det finns fördelar med att förpackningstaxan är 
fristående och inte i samma fysiska dokument som avfallstaxan. Det blir lättare 
att göra justeringar och eventuella tillägg kopplat till kommunens ansvar att 
samla in förpackningar från hushåll. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november 2023. 

Beslutsunderlag 
Förpackningsavfallstaxa 2024 i Örebro kommun 
Tjänsteskrivelse, 2023-08-31 
Protokollsutdrag från Teknik- och servicenämnden, 2023-10-27 § 180 
Reservation från Martha Wicklund (V), Kommunstyrelsen 2023-11-13 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Förslag till Förpackningsavfallstaxa antas. 

2. Förpackningsavfallstaxan ska gälla från och med den 1 januari 2024. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) och 
Martha Wicklund (V) mot beslutet till förmån för sina egna yrkande. 

Yrkande 
Ellen Leijen (S) och Patrik Jämtvall (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar avslag på Kommunstyrelsens förslag. 
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Linn Josefsson (V) yrkar på ett tillägg Förpackningsavfallstaxan om att 
utvärdera totalkostnaden för den förpackningsåtervinning som ärendet avser 
för att värna örebroarna. 

Ellen Leijen (S) yrkar avslag på Linn Josefssons (V) tilläggsyrkande. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns fyra förslag till beslut, det
vill säga bifall till Kommunstyrelsens förslag, Markus Allards (ÖrP) yrkande 
om avslag på Kommunstyrelsens förslag, Linn Josefssons (V) tilläggsyrkande 
samt Ellen Leijens (S) yrkande om avslag på tilläggsyrkandet. Ordföranden 
ställer först Kommunstyrelsens förslag mot Markus Allards (ÖrP) yrkande och 
finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Därefter ställer ordföranden Linn Josefssons (V) tilläggsyrkande mot Ellen 
Leijens (S) avslagsyrkande och finner att Kommunfullmäktige avslår 
tilläggsyrkandet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Förslag till Förpackningsavfallstaxa antas. 

2. Förpackningsavfallstaxan ska gälla från och med den 1 januari 2024. 

Reservation 
Martha Wicklund (V), Jaber Fawaz (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström, 
Christian Rehn Janowicz (V) och Andreas Mäkelä (V) reserverar sig skriftligt 
mot beslutet till förmån för Linn Josefssons (V) yrkande. 

Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 392 Avfallsföreskrifter 
Ärendenummer: Ks 1619/2023 

Ärendebeskrivning 
Avfallsverksamheten lämnar förslag till reviderade avfallsföreskrifter för
Örebro kommun att börja gälla 1 januari 2024. I det bilagda förslaget visas 
föreslagna ändringar inför samråd samt tillagda ändringar efter utställning för 
samråd. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november 2023. 
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Beslutsunderlag 
Förslag till ”Föreskrifter om avfallshantering i Örebro kommun 2024” 
Tjänsteskrivelse, 2023-08-10 
Protokollsutdrag från Teknik- och servicenämnden, 2023-10-27 § 181 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Kommunfullmäktige fastställer, med stöd av 15 kap. (38, 39 och 41 §§) 
miljöbalken (1998:808) och 9 kap. (1–2 §§) avfallsförordningen (2020:614), 
föreliggande förslag till nya avfallsföreskrifter 2024. 

2. Avfallsföreskrifterna ska gälla från och med den 1 januari 2024. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för eget yrkande. 

Yrkande 
Ellen Leijen yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar avslag på Kommunstyrelsens förslag. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag respektive Markus Allards (ÖrP) 
yrkande om avslag på Kommunstyrelsens förslag. Ordföranden ställer dessa 
mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 
Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Kommunfullmäktige fastställer, med stöd av 15 kap. (38, 39 och 41 §§) 
miljöbalken (1998:808) och 9 kap. (1–2 §§) avfallsförordningen (2020:614), 
föreliggande förslag till nya avfallsföreskrifter 2024. 

2. Avfallsföreskrifterna ska gälla från och med den 1 januari 2024. 

Reservation 
Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 393 Överenskommelse om samverkan mellan det civila 
samhället och kommunen 
Ärendenummer: Ks 1132/2023 
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Ärendebeskrivning 
Sedan 2010 finns en överenskommelse om samverkan i Örebro mellan det 
civila samhället och kommunen. Nu gällande överenskommelse gäller perioden 
2020-2023. Överenskommelsen har utvärderats och en arbetsgrupp har utifrån 
inkomna synpunkter tagit fram ett förslag på överenskommelse inför perioden 
2024-2027. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse: ”Överenskommelse om samverkan i Örebro mellan det civila 
samhället och kommunen 2024-2027”. 2023-09-27. 
Förslag överenskommelse om samverkan i Örebro mellan det civila samhället 
och kommunen 2024-2027. 
Bilaga: Sammanställning av synpunkter från utvärdering av överenskommelsen 
den 6 mars 2023. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Kommunstyrelsen ställer sig bakom förslag till överenskommelse om
samverkan i Örebro mellan det civila samhället och kommunen 2024-2027. 

2. Samverkansrådet ges mandat att besluta om eventuell uteslutning av ansluten 
aktör i det fall det kan påvisas att en aktör aktivt motarbetar syftet med 
överenskommelsen och samverkan mellan det civila samhället och kommunen. 

3. Under överenskommelseperioden 2024-2027 ska en översyn av 
stödstrukturen genomföras, med fokus på Samverkansrådet och C-nätverket, i 
syfte att säkerställa en behovsanpassad struktur som främjar och stärker
samverkan för ett hållbart Örebro. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för eget yrkande. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) uppmärksammar Kommunfullmäktige på att i 
beslutspunkt 1 ska det stå 'Kommunfullmäktige ställer sig bakom förslag till 
överenskommelse ...' och inte 'Kommunstyrelsen ställer sig bakom förslag till 
överenskommelse...'. 

Yrkande 
Maria Haglund (M), Carola Sunesson (SD), Gunhild Wallin (C), Susanne 
Lindholm Henningsson (KD), Karolina Wallström (L), Linn Josefsson (V), 
Fisun Yavas (S) och Habib Brini (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag. 
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Markus Allard (ÖrP) och Glenn Roswall (ÖrP) yrkar avslag på 
Kommunstyrelsens förslag. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag respektive Markus Allards (ÖrP) och
Glenn Roswall (ÖrP) yrkanden om avslag på Kommunstyrelsens förslag. 
Ordföranden ställer dessa mot varandra och finner att Kommunfullmäktige 
beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Kommunfullmäktige ställer sig bakom förslag till överenskommelse om
samverkan i Örebro mellan det civila samhället och kommunen 2024-2027. 

2. Samverkansrådet ges mandat att besluta om eventuell uteslutning av ansluten 
aktör i det fall det kan påvisas att en aktör aktivt motarbetar syftet med 
överenskommelsen och samverkan mellan det civila samhället och kommunen. 

3. Under överenskommelseperioden 2024-2027 ska en översyn av 
stödstrukturen genomföras, med fokus på Samverkansrådet och C-nätverket, i 
syfte att säkerställa en behovsanpassad struktur som främjar och stärker
samverkan för ett hållbart Örebro. 

Reservation 
Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) och Glenn Roswall (ÖrP) yrkande. 

§ 394 Rapportering av ej verkställda beslut enligt LSS och 
SoL, kvartal 1 2023 
Ärendenummer: Ks 1004/2023 

Ärendebeskrivning 
Socialnämnden, Funktionsstödsnämnden samt Vård- och omsorgsnämnden 
ska lämna in en statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
beslut varje kvartal. Syftet med rapporteringen är att kommunen ska ha 
kännedom om dessa ärenden samt kunna planera sina resurser för att kunna 
verkställa insatser inom skälig tid. 

För det första kvartalet 2023 minskade Socialnämndens totala antal 
rapporterade beslut till sju stycken. Vid kvartalets slut var ett beslut fortsatt ej 
verkställt. 

För det första kvartalet 2023 minskade Funktionsstödsnämndens totala antal 
rapporterade beslut till 188 stycken (jmf 200 st. kvartal 4, 2022). Vid kvartalets 
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slut var 136 beslut fortsatt ej verkställda inom tre månader (jmf 143 st. kvartal 
4, 2022). 

För det första kvartalet 2023 minskade Vård- och omsorgsnämndens totala 
antal rapporterade beslut till 15. Vid kvartalets slut var 3 beslut fortsatt ej 
verkställda inom tre månader. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 29 augusti 2023. 
Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 
Protokollsutdrag från Socialnämnden 2023-05-25 § 100 
Vård- och omsorgsnämndens rapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 
Protokollsutdrag från Vård- och omsorgsnämnden 2023-06-01 § 89 
Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 
Protokollsutdrag från Funktionsstödsnämnden 2023-05-26 § 81 
Protokollsutdrag från Kommunstyrelsen 2023-08-29 § 169 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till handlingarna. 

2. Vård- och omsorgsnämndens rapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till handlingarna. 

3. Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till 
handlingarna. 

Vid Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) 
mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
yrkande om bifall till Martha Wicklunds (V) yrkande. 

Yrkande 
John Johansson (S) och Gunhild Wallin (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag. 

Martha Wicklund (V) och Jaber Fawaz (V) yrkar på ett tillägg i ärendet om att 
förvaltningen får i uppdrag att ta fram ett förslag på hur kommunen ska kunna 
verkställa gynnande beslut inom rimlig tid. 

Bo Ammer (SD) och Markus Allard (ÖrP) yrkar bifall till Martha Wicklunds 
(V) och Jaber Fawaz (V) tilläggsyrkande. 
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Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag respektive Martha Wicklunds (V) m.fl. 
tilläggsyrkande. Ordföranden ställer dessa mot varandra och finner att 
Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till handlingarna. 

2. Vård- och omsorgsnämndens rapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till handlingarna. 

3. Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 1, 2023 läggs till 
handlingarna. 

Reservation 
Martha Wicklund (V), Jaber Fawaz (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström, 
Christian Rehn Janowicz (V) och Andreas Mäkelä (V) reserverar sig skriftligt 
mot beslutet till förmån för Martha Wicklunds (V) och Jaber Fawaz (V) 
yrkande. 

Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 395 Rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL och 
LSS, kvartal 2 2023 
Ärendenummer: Ks 1505/2023 

Ärendebeskrivning 
Socialnämnden, Funktionsstödsnämnden och Vård- och omsorgsnämnden ska 
lämna in en statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda beslut 
varje kvartal. Syftet med rapporteringen är att kommunen ska ha kännedom 
om dessa ärenden samt kunna planera sina resurser för att kunna verkställa 
insatser inom skälig tid. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 13 november. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från Funktionsstödsnämnden, 2023-09-29 § 122 
Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 
Vård- och omsorgsnämndens rapport till Stadsrevisionen över ej verkställda 
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SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 
Protokollsutdrag från Vård- och omsorgsnämnden, 2023-09-28 § 136 
Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 
Protokollsutdrag från Socialnämnden, 2023-10-26 § 169 
Reservation från Martha Wicklund (V), Kommunstyrelsen 2023-11-13 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till handlingarna. 

2. Vård- och omsorgsnämndens rapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till handlingarna. 

3. Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till 
handlingarna. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) och
Markus Allard (ÖrP) mot beslutet till förmån för Martha Wicklunds (V) 
yrkande. 

Yrkande 
John Johansson (S) och Gunhild Wallin (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag. 

Martha Wicklund (V) och Jaber Fawaz (V) yrkar på ett tillägg i ärendet om att 
förvaltningen får i uppdrag att ta fram ett förslag på hur kommunen ska kunna 
verkställa gynnande beslut inom rimlig tid. 

Gunhild Wallin (C) yrkar avslag på Martha Wicklunds (V) och Jaber Fawaz (V) 
tilläggsyrkande. 

Bo Ammer (SD) och Markus Allard (ÖrP) yrkar bifall till Martha Wicklunds 
(V) och Jaber Fawaz (V) tilläggsyrkande. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag respektive Martha Wicklunds (V) m.fl. 
tilläggsyrkande. Ordföranden ställer dessa mot varandra och finner att 
Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 
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1. Socialnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej verkställda 
SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till handlingarna. 

2. Vård- och omsorgsnämndens rapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till handlingarna. 

3. Funktionsstödsnämndens statistikrapport till Kommunfullmäktige över ej 
verkställda SoL- och LSS-beslut rapporterade kvartal 2, 2023 läggs till 
handlingarna. 

Reservation 
Martha Wicklund (V), Jaber Fawaz (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström, 
Christian Rehn Janowicz (V) och Andreas Mäkelä (V) reserverar sig skriftligt 
mot beslutet till förmån för Martha Wicklunds (V) och Jaber Fawaz (V) 
yrkande. 

Markus Allard (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Tuomo 
Jänkälä (ÖrP) och Robert Stenberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 396 Motioner som inte är färdigberedda oktober 2023 
Ärendenummer: Ks 1280/2023 

Ärendebeskrivning 
Enligt kommunallagen 5 kap. 35 § ska en motion beredas så, att fullmäktige 
kan fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Om beredningen 
inte kan avslutas inom denna tid ska detta, och vad som har kommit fram vid 
beredningen, anmälas till fullmäktige inom samma tid. 

Kommunledningsförvaltningen har upprättat en förteckning över motioner 
som inte är slutligt färdigberedda. 

Antalet obesvarade motioner äldre än ett år är vid denna återrapportering 23. 
Samtidigt som detta ärende bereds mot Kommunfullmäktige bereds även 6 
motioner mot Kommunfullmäktige som är äldre än ett år och finns därmed 
med i redovisningen. Vid återrapporteringen i april 2023 var antalet obesvarade 
motioner äldre än ett år 35. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet på sitt sammanträde den 17 oktober 
2023. Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-10-02 
Sammanställning av obesvarade motioner, 2023-10-05 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 
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På Kommunstyrelsens sammanträde deltog inte Helena Ståhl (SD) och Bo 
Ammer (SD) i beslutet. 

Yrkande 
John Johansson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns ett förslag till beslut, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag och att Kommunfullmäktige beslutar 
enligt detta. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 

Helena Ståhl (SD), Habib Brini (SD), Michael Larsson (SD), Carola Sunesson 
(SD), Daniel Spiik (SD), Bo Ammer (SD) och David Larsson (SD) deltar inte i 
beslutet. 

§ 397 Svar på motion från Sara Bronner (MP) och Niclas 
Persson (MP) om stöd till lokala initiativ för en hållbar 
utveckling 
Ärendenummer: Ks 634/2023 

Ärendebeskrivning 
Sara Bronner (MP) och Niclas Persson (MP) har inkommit med en motion 
som anmäldes i Kommunfullmäktige den 29 mars 2017. 

Motionen innehåller ett förslag om att inrätta ett årligt miljöbidrag för att 
uppmuntra och stödja aktörer som vill genomföra åtgärder för en miljömässigt 
hållbar utveckling. Detta föreslås göras genom att en fond inrättas där ungefär 
200 000 kr öronmärks för bidraget och summan successivt ökas när 
ansökningar som uppfyller kriterierna utnyttjar hela summan. Syftet är att bidra 
till att förverkliga de idéer som finns kring att ställa om till en mer hållbar 
utveckling och att visa för örebroarna att deras idéer och engagemang spelar 
roll. För att miljöbidraget ska ge bästa effekt föreslås Kommunlednings-
förvaltningen få i uppdrag att ta fram kriterier för bidraget. 

Bedömningen är att det genom nuvarande föreningsbidrag finns möjlighet för 
föreningar att ansöka om bidrag för åtgärder som bidrar till minskad 
klimatpåverkan. Förslaget är därför att motionen avslås. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet på sitt sammanträde den 5 juni 2023. 
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Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet 12-13 juni, den 30 
augusti, den 27 september och den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2023-04-18 
Motion från Sara Richert (MP) och Niclas Persson (MP) om stöd till lokala 
initiativ för en hållbar utveckling 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 398 Svar på motion från Niclas Persson (MP) om att 
tydliggöra kommunens ansvar för att motverka hemlöshet 
Ärendenummer: Ks 446/2019 

Ärendebeskrivning 
Niclas Persson (MP), har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 27 februari 2019, § 59. 

Motionen innehåller förslag om att socialtjänsten ska ansvara över att utse en 
socialsekreterare vid beslut om placering på härbärge, samt att socialtjänsten 
ska betala härbärgesplatser per natt med en kostnad som ökar med tiden. Syftet 
är att tydliggöra kommunens ansvar och ge ett ekonomiskt incitament för 
socialtjänsten att sätta in aktiva insatser för att ta itu med problematiken som 
ligger till grund för hemlösheten. 

Motionen har remitterats till Programnämnd social välfärd som den 1 
september 2022, § 114, beslutade att avslå motionen. Bedömningen är att 
förslagen i motionen inte skulle leda till att kommunen når och hjälper fler i 
hemlöshet utan snarare skulle leda till en försämrad kontakt med målgruppen. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet på sitt sammanträde den 5 juni 2023. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet 12-13 juni, den 30 
augusti, den 27 september och den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2023-04-18 
Motion från Niclas Persson (MP) om att tydliggöra kommunens ansvar för att 
motverka hemlöshet, 2019-02-27 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 399 Svar på motion från Markus Allard (ÖrP) och Peter 
Springare (ÖrP) om att slopa enprocentsregeln 
Ärendenummer: Ks 1259/2022 

Ärendebeskrivning 
Markus Allard (ÖrP) och Peter Springare (ÖrP) har inkommit med en motion 
som anmäldes i Kommunfullmäktige den 28 september 2022, §167. 

Motionen innehåller ett förslag om att slopa enprocentsregeln för hela 
kommunkoncernen. 

Enprocentsregeln är en ekonomisk princip för offentlig konst som innebär att 
en procent av den totala budgeten avsätts för konstnärlig gestaltning vid ny-, 
om- och tillbyggnad. Enprocentsregeln tillämpas sedan 1930-talet i Sverige av 
offentlig sektor, och har tillämpats av Örebro kommun sedan 1968. Den 23 
november 2022 fattade Örebro kommunfullmäktige beslut om Konstpolicy för
Örebro kommun, samt gav Kulturnämnden i uppdrag att föreslå en revidering 
av hur medel som enprocentsregeln genererar, ska användas till konstnärlig 
gestaltning. Detta för att kunna möjliggöra för en ökad flexibilitet och 
strategiskt arbete med den offentliga konsten framåt så att fler människor i hela 
kommunen får möjlighet att ta del av konst. 

Bedömningen är att enprocentsregeln är ett viktigt verktyg för att kommunen 
ska kunna garantera att medborgarna har möjlighet att ta del av konst, samt att 
den nutida konsten är en viktig faktor för vårt framtida kulturarv. Förslaget är 
därför att motionen avslås. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet på sitt sammanträde den 29 augusti. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 27 september och 
den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-06-01
Motion från Markus Allard (ÖrP) och Peter Springare (ÖrP) om att slopa 
enprocentsregeln, 2022-09-28 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 
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- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Helena Ståhl (SD) och Bo Ammer (SD) reserverade sig mot beslutet till 
förmån för Helena Ståhls (SD) yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 400 Svar på motion från Vänsterpartiet om 
pendlarparkering 
Ärendenummer: Ks 1349/2021 

Ärendebeskrivning 
Martha Wicklund (V), Sunil Jayasooriya (V), Cecilia Lönn Elgstrand (V), Linn 
Josefsson (V) och Ingemar Savonen (V) har inkommit med en motion som 
anmäldes i Kommunfullmäktige den 17 november 2021, § 316. 

Motionen innehåller ett förslag om att uppdra åt Programnämnd 
samhällsbyggnad att i enlighet med underlagsrapporten omgående påbörja 
pilotprojekt med pendlarparkering i Lanna, Odensbacken, Björkhaga och 
Garphyttan, att ge Programnämnd samhällsbyggnad i uppdrag att besluta om 
ytterligare pendelparkeringar på en av de platser i Hovsta eller Lillån som pekas 
ut i rapporten, vilket ska påbörjas så snart det finns en utvärdering från 
pilotprojektet, samt att uppdra åt Programnämnd samhällsbyggnad att ta fram 
ett förslag med konsekvensbeskrivning av en pendelparkering på en av de 
platser i Almbro, Norra Bro eller Brickebacken som pekas ut i rapporten. 
Vidare föreslår motionärerna att kommunens pendelparkeringar ska ha 
möjlighet till laddning av elfordonen samt att kommunen tydligt informerar om 
vilka pendelparkeringar som finns. Bedömningen är att ett pilotprojekt redan 
påbörjats i Björkhaga och en fördjupad utredning har gjorts för att peka ut 
prioriterade platser att fortsätta med. De tidigare utpekade områdena i Hovsta 
och Lillån har omprioriterats till förmån för Bettorp, vilken samlar trafikanter 
från Hovsta och Lillån såväl som boende längre norr- och österut. 
Brickebacken har pekats ut som prioriterat område för fördjupande utredning, 
och en konsekvensanalys kommer genomföras i senare skede. Vidare möjliggör 
kommunen för laddplatser vid nybyggnation samt ombyggnation av 
mobilitetshubbar och kommunen erbjuder privata aktörer möjligheten att 
etablera laddningsplatser på mark som ägs av kommunkoncernen. De nya,
såväl som upprustade mobilitetshubbarna kommer att synliggöras på Örebro 
kommuns hemsida. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 29 augusti. 
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Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 27 september och 
den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2023-03-08 
Motion från Vänsterpartiet (V) om pendlarparkering, 2021-11-17 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Första attsatsen anses besvarad. 

2. Andra attsatsen anses besvarad. 

3. Tredje attsatsen anses besvarad. 

4. Fjärde attsatsen anses besvarad. 

5. Femte attsatsen anses tillgodosedd. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) mot 
beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 401 Svar på motion från David Larsson (SD) och Sigvard 
Blixt (SD) om att utöka beredskapen för elektricitet och 
kommunikation 
Ärendenummer: Ks 701/2022 

Ärendebeskrivning 
David Larsson (SD) och Sigvard Blixt (SD) har inkommit med en motion som 
anmäldes till Kommunfullmäktige den 27 april 2022, § 74. 

Motionen handlar om att utöka beredskapen för elektricitet och 
kommunikation och innehåller tre förslag: 

1. En inventering och utvärdering görs kring befintliga reservgeneratorer 
2. En utredning och konsekvensanalys sker kring behovet av 

reservgeneratorer på de fastigheter och nyckelfunktioner, som ligger 
under kommunens försorg, som i dag saknar reservgeneratorer 

3. Möjligheterna för införande av internet via satellit som reservsystem 
för kommunikation utreds. 

Bedömningen är att motionens första och andra förslag är tillgodosedda 
genom förvaltningarnas pågående arbete med att identifiera behov av 
reservlösningar i händelse av kris. Vidare är bedömningen att motionens tredje 
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förslag avslås eftersom det redan i dag finns ett nationellt 
kommunikationssystem där man kan dela information säkert och effektivt i 
vardag, kris och höjd beredskap. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 19 september. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 27 september och 
den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Motion från David Larsson (SD) och Sigvard Blixt (SD) om att utöka 
beredskapen för elektricitet och kommunikation, 2022-04-27 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-06-13 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Motionens första förslag är tillgodosett. 

2. Motionens andra förslag är tillgodosett. 

3. Motionens tredje förslag avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Helena Ståhl (SD), Bo
Ammer (SD) och Markus Allard (ÖrP) mot beslutspunkt 3 till förmån för egna 
yrkanden. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 402 Svar på motion från Carola Sunesson (SD) m.fl. om 
SMR-reaktor i Örebro kommun 
Ärendenummer: Ks 1582/2022 

Ärendebeskrivning 
Carola Sunesson m.fl. (SD) har inkommit med en motion som anmäldes till 
Kommunfullmäktige den 23 november 2022, § 223. 

Motionen innehåller ett förslag om att Örebro kommun ska undersöka 
förutsättningarna för en framtida etablering av SMR-reaktor i kommunen, där 
SMR står för ”Small Modular Reactors”. 

Bedömningen är att det finns alltför många osäkerhetsfaktorer för att Örebro 
kommun ska lägga pengar och resurser på att undersöka förutsättningarna för 
en framtida etablering av SMR-reaktor i kommunen. Frågan behöver 
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stabiliseras på nationell nivå innan det kan vara aktuellt. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 19 september. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet 27 september och den 
24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Motion från Carola Sunesson m.fl. (SD) om SMR-reaktor i Örebro kommun, 
2022-11-23 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-06-16 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Helena Ståhl (SD), Bo
Ammer (SD) och Markus Allard (ÖrP) mot beslutet till förmån för egna 
yrkanden. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 403 Svar på motion från Lea Strandberg (MP) om att 
införa en mobil fritidsgård i Örebro 
Ärendenummer: Ks 865/2021 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en motion från Miljöpartiet de gröna i
Örebro kommun som anmäldes i Kommunfullmäktige den 15 juni 2021, §231 
och remitterades från Kommunstyrelsen till programnämnd Samhällsbyggnad 
för yttrande den 28 september 2021. Eftersom Programnämnd 
samhällsbyggnad inte finns kvar i och med organisationsförändringen 2023 
kommer motionen besvaras av Kommunstyrelsen. 

Lea Strandberg (MP) föreslår att Kommunfullmäktige beslutar: 

Att programområde barn och utbildning ges i uppdrag att utreda möjligheten 
för en mobil fritidsgård. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 19 september. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 27 september och 
den 24 oktober 2023. 
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Beslutsunderlag 
Motion från Lea Strandberg (MP) om att införa en mobil fritidsgård i Örebro 
Tjänsteskrivelse, 2023-06-29 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen anses besvarad. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) och 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) mot beslutet till förmån för egna 
yrkanden. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 404 Svar på motion från Bo Ammer (SD) och Helena 
Ståhl (SD) om att återuppliva Rådhusets julkalender 
Ärendenummer: Ks 304/2023 

Ärendebeskrivning 
Sverigedemokraterna har lämnat in en motion om att utreda möjligheterna för, 
och att återuppliva Rådhusets julkalender i egen regi, antingen genom att ta 
över varumärket eller genom att utveckla och starta upp ett eget 
återkommande projekt med liknande koncept. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 19 september. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 27 september och 
den 24 oktober 2023. 

Beslutsunderlag 
Motion från (SD) om att återuppliva Rådhusets julkalender 
Svar på motion, 2023-07-04 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Helena Ståhl (SD), Bo 
Ammer (SD) och Susanne Lindholm Henningsson (KD) mot beslutet till 
förmån för egna yrkanden. 
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Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 405 Svar på motion från Anna Andersson (KD) om att 
införa pratbänkar i Örebro 
Ärendenummer: Ks 301/2023 

Ärendebeskrivning 
Anna Andersson (KD) har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 24 januari 2023, §32. 

Motionen innehåller ett förslag om att ta fram en modell för hur en pratbänk i
Örebro ska se ut samt placera ut pratbänkar på några platser i Örebro. 

Socialdemokraterna, Moderaterna och Centerpartiet (kommunledningen) ser 
positivt på motionens intention om att motverka ensamhet, skapa 
generationsmöten och öka gemenskap mellan människor. Detta kan stimuleras 
på olika sätt varav pratbänkar är ett. Att ta fram pratbänkar medför en initial 
engångskostnad för bänkarna men också ökade driftskostnader för teknik- och 
servicenämnden. Dessa kostnader finns inte med bland kommunledningens 
ekonomiska prioriteringar för mandatperioden. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 17 oktober 2023. 
Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2023-08-25
Motion från Anna Andersson (KD) om att införa pratbänkar i Örebro, 2023-
01-24 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 406 Svar på motion från Sandra Fröjdenstam (KD) om att 
Örebro kommun bör upphöra som utförare av service 
Ärendenummer: Ks 303/2023 
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Ärendebeskrivning 
Sandra Fröjdenstam (KD) har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 24 januari 2023, §32. 

Motionen innehåller ett förslag om att utreda konsekvenserna av att 
kommunen upphör som utförare av service, med särskild hänsyn till 
landsbygdsperspektivet samt att kommunen upphör som utförare av service. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 17 oktober 2023. 
Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningens tjänsteskrivelse, 2023-08-25
Motion från Sandra Fröjdenstam (KD) om att Örebro kommun bör upphöra 
som utförare av service 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Motionens första att-sats är besvarad. 

2. Motionens andra att-sats är besvarad. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Karolina Wallström (L) reserverade sig mot beslutspunkt 1 till förmån för eget 
yrkande. 

Helena Ståhl (SD) och Bo Ammer (SD) reserverade sig mot beslutet till 
förmån för egna yrkanden. 

Martha Wicklund (V) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 407 Svar på motion från Daniel Spiik (SD), Habib Brini 
(SD) och Bjarne Bäckström (SD) om att utreda framtida 
kommundelning 
Ärendenummer: Ks 820/2023 

Ärendebeskrivning 
Daniel Spiik (SD), Habib Brini (SD) och Bjarne Bäckström (SD) har inkommit 
med en motion som anmäldes i Kommunfullmäktige den 18 april 2023, § 161. 

Motionen innehåller ett förslag om att kommunen ska utreda för- respektive
nackdelar med en framtida kommundelning där Östernärke bildar egen 
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kommun. Utgångspunkten är att klyftan mellan stad och land vuxit sig djupare
i Örebro kommun. 

Bedömningen är att det inte är aktuellt med en kommundelning där Östernärke 
blir en egen kommun. Det blir allt svårare för mindre kommuner att bära sina 
egna kostnader för både skola, äldreomsorg och infrastruktur. Med viss 
regelbundenhet diskuteras Sveriges uppdelning i kommuner och hur stora 
kommuner bör vara för att klara av sitt uppdrag. Lämpligen inväntar 
kommunen en sådan innan förändringar av kommunens sammansättning 
genomförs. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 17 oktober. Kommunfullmäktige 
bordlade ärendet den 24 oktober. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-09-01 
Motion från Daniel Spiik (SD), Habib Brini (SD) och Bjarne Bäckström (SD) 
om att utreda framtida kommundelning, 2023-04-18 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Helena Ståhl (SD) och Bo 
Ammer (SD) mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 408 Interpellation från Lea Strandberg (MP) till Jimmy 
Nordengren (C) om en ojämlik skola 
Ärendenummer: Ks 1444/2023 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en interpellation till Jimmy 
Nordengren (C) om en ojämlik skola. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 27 
september 2023. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) 
Svar från Jimmy Nordengren (C) 
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Nämndens behandling 
Lea Strandberg (MP), Jimmy Nordengren (C), Martha Wicklund (V), Mats-
Olof Liljegren (L), Johanna Reimfelt (L), Karolina Wallström (L), Glenn
Roswall (ÖrP), Markus Allard (ÖrP) och Jonas Håård (S) yttrar sig i 
interpellationsdebatten. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Frångå ärendet, som därmed är färdigbehandlat 

§ 409 Interpellation från Lea Strandberg (MP) till Jimmy 
Nordengren (C) om NPF-säkring i skolan 
Ärendenummer: Ks 1445/2023 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en interpellation till Jimmy 
Nordengren (C) om NPF säkring i skolan. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 27 
september 2023. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) 
Svar från Jimmy Nordengren (C) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 410 Interpellation från Lea Strandberg (MP) till Kemal 
Hoso (S) om revision av kommunens hållbarhetsarbete 
Ärendenummer: Ks 1600/2023 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en interpellation till Kemal Hoso (S) 
om revision av kommunens hållbarhetsarbete. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 
oktober. 
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Beslutsunderlag 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) 
Svar från Kemal Hoso (S) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 411 Interpellation från Fredrik Persson (MP) till Jimmy 
Nordengren (C) om att Skolverkets allmänna råd inte följs 
Ärendenummer: Ks 1602/2023 

Ärendebeskrivning 
Fredrik Persson (MP) har inkommit med en interpellation till Jimmy 
Nordengren (C) om att Skolverkets allmänna råd inte följs. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 
oktober. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Fredrik Persson (MP) 
Svar från Jimmy Nordengren (C) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 412 Anmälan av enkla frågor och interpellationer till 
kommande sammanträde 

Ärendebeskrivning 
Följande interpellationer har anmälts till Kommunfullmäktige: 

Interpellation från Bo Ammer (SD) till Christopher Hedbom Rydaeus (M) om 
hur kommer ni hantera avhoppen inom SFI. 

Interpellation från Helena Ståhl (SD) till John Johansson (S) om varför svarar 
inte den politiska majoriteten på de frågor oppositionen ställer. 

Interpellation från Lea Strandberg (MP) till John Johansson (S) om 
Koldioxidbudget. 

Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson (KD) till John Johansson 
(S) om hur rustar Örebro kommun för AI – Artificiell intelligens. 
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Beslutsunderlag 

Interpellation från Bo Ammer (SD) till Christopher Hedbom Rydaeus (M) om 
hur kommer ni hantera avhoppen inom SFI, Ks 1790/2023 
Interpellation från Helena Ståhl (SD) till John Johansson (S) om varför svarar 
inte den politiska majoriteten på de frågor oppositionen ställer, Ks 1791/2023 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) till John Johansson (S) om 
Koldioxidbudget, Ks 1792/2023 
Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson (KD) till John Johansson 
(S) om hur rustar Örebro kommun för AI – Artificiell intelligens, Ks 
1793/2023 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Interpellationerna får ställas. 

§ 413 Anmälan av motioner 

Ärendebeskrivning 
Följande motioner har anmälts till Kommunfullmäktige: 

Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om ställplatser för 
husvagnar. 

Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om att Örebro kommun 
bör bli en aktiv del i Örebro Läns Museum. 

Motion från Mats-Olof Liljegren (L) om nya delningstal för skolklasser för 
bättre måluppfyllelse. 

Motion från Mats-Olof Liljegren (L) om att införa maxtak för barngruppernas 
storlek inom förskolan. 

Beslutsunderlag 
Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om ställplatser för 
husvagnar, Ks 1796/2023
Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om att Örebro kommun 
bör bli en aktiv del i Örebro Läns Museum, Ks 1797/2023 
Motion från Mats-Olof Liljegren (L) om nya delningstal för skolklasser för 
bättre måluppfyllelse, Ks 1798/2023 
Motion från Mats-Olof Liljegren (L) om att införa maxtak för barngruppernas 
storlek inom förskolan, Ks 1799/2023 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Remittera motionerna till Kommunstyrelsen. 
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ÖREBRO Protokoll 

§ 414 Anmälan av handlingar 

Ärendebeskrivning 
Kommunledningsförvaltningen anmäler handlingar som inkommit och 
bedöms relevanta för Kommunfullmäktige att få kännedom om. 

Beslutsunderlag 
Granskningsrapport från Stadsrevisionens avseende ägarstyrning, Ks 
1476/2023 

Kommunfullmäktiges behandling 
Stadsrevisionens granskningsrapport avseende Granskning av ägarstyrning 
föredras av Sven Landh från Stadsrevisionen. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Anmälan läggs till handlingarna 

§ 415 Vissa val m.m. 
Ärendenummer: Ks 1703/2023 

Ärendebeskrivning 
Valberedningen har den 22 november 2023 inkommit med en valhandling. 
Valhandlingen läggs som en bilaga till protokollet 

Beslutsunderlag 
Valhandling, 2023-11-22 

Kommunfullmäktiges behandling 
Valberedningens ordförande Daniel Granqvist (M) föredrar valhandlingen och 
uppmärksammar Kommunfullmäktige på ett fyllnadsval som inkom under 
sammanträdet och som valhandlingen ska kompletteras med: 

Faisa Maxamed (V) entledigas från sitt uppdrag som ledamot i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden. 
Lars-Göran Hildor (V) utses till ny ledamot i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden efter Faisa Maxamed (V). 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Enligt Valberedningens förslag, med föredragen komplettering. 
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2023-11-21 Ks 1703/2023 

Kommunfullmäktige 

Vissa val m.m. 

Nedanstående personer har begärt entledigande från angivna uppdrag: 

Matilda Brikell (S), Ks 1327/2023 Ersättare i Socialnämnden 

Faisa Maxamed (V), Ks 1377/2023 Ledamot i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden 

Kommunfullmäktige föreslås besluta följande: 

1. Begärda entlediganden beviljas. 

2. Utse Amne Alansare (S) till ny ersättare i Socialnämnden efter Matilda Brikell (S). 
Amne Alansare (S) går in som sista ersättare för (S). 

3. Utse Lars-Göran Hildor (V) till ny ledamot i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden efter Faisa Maxamed (V). 

4. Valen under punkterna 2-3 avser tiden t.o.m. 31 december år 2026. 

För valberedningen 

Daniel Granqvist 
Ordförande 

Julia Taavela 
Sekreterare 
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